

# 張祝珊英文中學

## 中一自行分配學位 (2025/2026)

### 面試安排

1. 本校已甄選申請人出席 **2025年3月8日(星期六)**下午舉行的中一自行分配學位面試。如申請人缺席面試或遲到，其於自行分配學位階段的人學申請將不獲考慮。
2. 參與面試的學生必須於報到時間**最少十五分鐘前**抵達本校，遲到者將不獲接見。此外，因為面試學生眾多，恕未能為參加者更改時間，請配合本校所編定的面試時間。
3. 如申請人未能出席面試，請於 **2025年3月6日(星期四)**或以前致電校務處 (2570 6665)。
4. 申請人須先前往本校禮堂報到，並出示**身份證正本或小六學生手冊正本**核實身份，但無須呈交夾附於申請表格文件的正本。
5. 報到後，申請人將由學生大使帶領到面試課室。面試包括（英語）個人短講及（粵語）小組討論兩個環節，約需一小時。申請人最多只可由一位家長陪同入校內面試。
6. 參加者須自備文具，及穿著小學校服。
7. 於以下情況，面試日期將順延至 **2025年3月9日(星期日)**：
  - a. 當教育局在惡劣天氣（天文台發出紅色/黑色暴雨警告信號、懸掛八號或以上颱風信號）或突發事故的情況下指示全港學校停課；或
  - b. 天文台宣佈 2025年3月8日下午將改掛八號颱風訊號。

8. 面試學生名單及報到時間如下：

第一輪：下午十二時四十五分					
250001	250002	250003	250004	250007	250008
250009	250010	250011	250012	250013	250014
250015	250016	250017	250018	250019	250020
250021	250022	250023	250024	250025	250028
250029	250030	250031	250032	250033	250034
250036	250037	250039	250040	250041	250042
250045	250046	250047	250049	250050	250051
250053	250054	250055	250056	250057	250058
250059	250060	250061	250062	250063	250073
250075	250066	250067	250068	250070	250071
250072	250064	250065	250076	250077	250078
250082	250083	250084	250085	250086	250087
250088	250089	250090	250091	250092	250093
250094	250095	250096	250097	250098	250099
250101	250102	250103	250104	250105	250106

第二輪：下午一時三十五分					
250107	250108	250109	250110	250111	250112
250113	250114	250116	250117	250118	250119
250120	250121	250122	250123	250124	250125
250126	250127	250128	250129	250130	250131
250132	250133	250136	250137	250138	250139
250140	250141	250142	250143	250144	250145
250146	250147	250148	250149	250150	250151
250152	250153	250154	250155	250156	250157
250158	250159	250160	250161	250162	250163
250164	250165	250166	250167	250168	250170
250171	250172	250173	250174	250175	250176
250177	250179	250180	250181	250182	250183
250184	250185	250186	250187	250188	250190
250191	250192	250193	250194	250195	250196
250197	250198	250199	250200	250201	250202

第三輪：下午二時四十五分					
250217	250218	250203	250204	250205	250206
250207	250208	250209	250210	250211	250212
250213	250214	250215	250216	250220	250221
250222	250223	250225	250226	250228	250229
250230	250231	250232	250233	250234	250235
250236	250237	250238	250239	250240	250241
250242	250244	250245	250247	250248	250249
250252	250253	250254	250255	250256	250257
250258	250259	250260	250261	250262	250263
250264	250266	250267	250268	250270	250271
250272	250275	250276	250277	250278	250280
250281	250282	250283	250285	250286	250287
250290	250291	250292	250293	250295	250296
250297	250298	250301			

9. 本校將於 2025 年 3 月 31 日透過電話和郵遞方式通知正取學生家長，其子女獲本校錄取為自行分配學位階段的正取學生。

本校將於 **2025 年 7 月 12 日（星期六）**舉行中一迎新日，時間為下午一時至五時 [後備日期為 **7 月 13 日（星期日）**]，獲錄取的學生及其家長必須出席。

**Cheung Chuk Shan College**  
**Application for 2025 – 26 S1 Discretionary Places**  
**Interview Arrangement**

1. Applicants for the interview to be held on the afternoon of **8 March 2025 (Saturday)** have been selected. They will forfeit the right for further consideration to be admitted at the stage of discretionary places should they be absent from or late for the interview.
2. Applicants should arrive at least **15 minutes** before the registration time. Latecomers will NOT be entertained. The interview time cannot be changed due to the large number of applicants.
3. Those applicants who are not able to attend the interview should inform the School by phone (2570 6665) on or before 6 March 2025 (Thursday).
4. All interviewees should first register at the designated reporting desk in the School Hall. They should present their **original HK ID cards or P6 Student Handbooks** for verification upon registration. There is no need to bring along other originals of the documents attached to the application forms submitted before.
5. After registration, all interviewees will be led by school ambassadors to the designated venues for the interview. The interview consists of an individual section and a group section. It will last for about 1 hour. Applicants can only be accompanied by at most one parent into the school for the interview.
6. All interviewees should bring their own stationery for the interview, and they should wear school uniforms.
7. All scheduled interviews will be postponed to **9 March 2025 (Sunday)** if:
  - a. the EDB instructs that all schools are to be closed on the morning of 8 March 2025 as a result of adverse weather conditions (issue of a red / black rainstorm warning or hoisting of typhoon signal No. 8 or above) or emergency situations; or
  - b. the Hong Kong Observatory announces that typhoon signal No.8 will be issued on the afternoon of 8 March 2025.

8. The list of applicants and the registration time for their interviews are listed as follows:

Batch 1: 12:45 PM					
250001	250002	250003	250004	250007	250008
250009	250010	250011	250012	250013	250014
250015	250016	250017	250018	250019	250020
250021	250022	250023	250024	250025	250028
250029	250030	250031	250032	250033	250034
250036	250037	250039	250040	250041	250042
250045	250046	250047	250049	250050	250051
250053	250054	250055	250056	250057	250058
250059	250060	250061	250062	250063	250073
250075	250066	250067	250068	250070	250071
250072	250064	250065	250076	250077	250078
250082	250083	250084	250085	250086	250087
250088	250089	250090	250091	250092	250093
250094	250095	250096	250097	250098	250099
250101	250102	250103	250104	250105	250106

Batch 2: 1:35 PM					
250107	250108	250109	250110	250111	250112
250113	250114	250116	250117	250118	250119
250120	250121	250122	250123	250124	250125
250126	250127	250128	250129	250130	250131
250132	250133	250136	250137	250138	250139
250140	250141	250142	250143	250144	250145
250146	250147	250148	250149	250150	250151
250152	250153	250154	250155	250156	250157
250158	250159	250160	250161	250162	250163
250164	250165	250166	250167	250168	250170
250171	250172	250173	250174	250175	250176
250177	250179	250180	250181	250182	250183
250184	250185	250186	250187	250188	250190
250191	250192	250193	250194	250195	250196
250197	250198	250199	250200	250201	250202

Batch 3: 2:45 PM					
250217	250218	250203	250204	250205	250206
250207	250208	250209	250210	250211	250212
250213	250214	250215	250216	250220	250221
250222	250223	250225	250226	250228	250229
250230	250231	250232	250233	250234	250235
250236	250237	250238	250239	250240	250241
250242	250244	250245	250247	250248	250249
250252	250253	250254	250255	250256	250257
250258	250259	250260	250261	250262	250263
250264	250266	250267	250268	250270	250271
250272	250275	250276	250277	250278	250280
250281	250282	250283	250285	250286	250287
250290	250291	250292	250293	250295	250296
250297	250298	250301			

9. Successful S1 Discretionary Places applicants will be informed by telephone call and by post on 31 March 2025.

**The S1 Orientation will be held between 1:00pm and 5:00pm on 12 July 2025 (Sat) [Fallback Date: 13 July 2025 (Sun)]. S1 newcomers and their parents should attend the activity.**